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Det närmar sig årets regnperiod 

HUR HAR NI TÄNKT LÖSA ERA VATTENPROBLEM? 
 

Som ni säkert noterat är inte alla vägar i bästa skick. Det beror i huvudsak på att de 

ligger på lerbotten och att man från början valde en enkel lösning när man asfalterade. 

Genom åren har belastningen på vägarna samt brister i dräneringen gjort att den s k 

vägkroppen brutits ned och det har uppstått sprickor i asfalten. Det kostar mycket att 

asfaltera. Att inte ta tag i orsaken till problemen skapar dålig ekonomi och en negativ 

utveckling.   

Det regnvatten som når en fastighet ska tas om hand av fastighetsägaren (se 

Boverkets byggregler 19, 2:4) så att ingen olägenhet orsakas för granne eller vägar.  

Vägföreningen kommer att arbeta successivt och långsiktigt för att vägarna ska bli 

bättre bl a genom olika dräneringsåtgärder. Åtgärder har redan gjorts på Bönekällan 

och delar av Brattefjäll. 

MEN det går inte att vänta. Var och en fastighetsägare måste redan nu ta hand om sitt 

vatten. Att låta det via en slang rinna ut på vägen är inte okey. Inte heller att leda 

stuprören rakt ner på berghällarna för fritt flöde till vägar och grannar. Skapa 

fördröjningar, pumpa, ställ upp regntunnor, led till diken hela vägen ut i havet o s v.  

Vi kommer att hålla efter detta noga de närmaste åren för att minska kostnaderna och 

bekymren för medlemmarna och för att minska risken för halkolyckor p g a fruset 

vatten på vägbanan. 
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